



## Protokoll fört vid STYRELSEMÖTE med Storsjöns Segelsällskap

### Protokoll

#### Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap

**Datum:** 2010-09-07  
**Tid:** 19:00  
**Plats:** Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund

#### Närvarande:

Göran Fürstenberg	Ordförande
Lars Nordberg	Sekreterare
Sven Wahlström	
Olle Ternström	
Kjell Sundström	
Wille Ulrich-Häreblad	
Monica Netzler (närvarar per telefon)	

#### §1 **Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.**

#### Dagordning:

Föregående mötes protokoll  
Ekonomi  
Post  
Kölbåt  
Jolle  
Varv  
Anläggning  
Hemsidan  
Punchbägare  
Intermezzo  
Övriga frågor

#### §2 **Ekonomi. Föredrogs av Sven**

184.000,- drygt på plusgirot och på bankkonto ca 600.000,-.

Ett bidrag om kr 50.000,-, bygdemedel från Länsstyrelsen, har beviljats för färdigställande av jollebåthus och jolleförråd.

Därtill har vi erhållit 4.500,- för Mats Johansson.

**§3            Post.            Föredrogs av Sven.**

Körförbud på XTL 704 föreligger för närvarande.  
Redovisning för Idrottslyftet skall inlämnas senast 15/9. Sven och Monica hanterar detta.

**§4            Kölbåt.            Föredrogs av Göran**

Alla arrangemang, typ tisdagstävlingar mm har genomförts utan problem.

**§5            Jolle.            Föredrogs av Monica**

Seglarskolan har genomförts i 5 grupper, 4 på sommarlovet, 4 veckor och försök att göra fortsättningskurs på onsdagskvällar, vilket fungerade bra, 44 barn har gått kurs i sommar. Totalt hade vi 50 platser. God upplutning.

Ang träningarna har det fungerat som tidigare, ganska bra för dom som seglar på ”grön” nivå. Vi har dock stora problem med träningen för dem som tävlar internationellt. Representation har vi haft på i stort sett alla tävlingar. 5 lag i FevaVM i Frankrike. Tor och Victor fick en 5:e plats. 70 båtar i varje grupp, mycket gott resultat.

Mycket publicitet i radio och TV.

3 lag till SM nästa helg, 3-4 till lag-SM, även lag som skall till riksträningläger mm. Det är mycket bra fart på jollesektionen.

**§6            Anläggning:            Föredrogs av Olle**

Söndag 12/9 1800 träff på varvet för genomgång av ytterligare jobb som skall göras. Mats Johansson har arbetat mycket på varvet.

Avloppspumphuset har det lagts ett eget avlopp och vi har ett helt skilt avloppssystem. I inhägnaden till jolleparkeringen har det ställts en bil och en motorcykel. Det föreslår Olle att vi skall undvika. Målsättningen är att vi skall få ha jolleparkeringen även framtida år.

Olle föreslår en tidskalender som skall innehålla uppgifter om kommande evenemang mm. Förslag att ordföranden ordnar en tidsplan för ansökningar mm och att ordföranden ordnar detta.

**Beslut:        I enlighet med förslag.**

**§7.            Varv                            Föredrogs av Kjell**

På söndag skall det vara ett möte. Vi har ett gammalt varv som måste röjas upp. Stor arbetsinsats behövs.

På nya varvet pågår byggnationer hela tiden. Dörrar skall sättas på traktorgaraget. En viss tillströmning och en viss avflyttning sker. Vissa sommaravgifter blir fallet.

Jolleförrådet har det byggts på, grus har lags på. Jolleungdomar har hjälpt till med gruset. Kvarstår byggnationer inne i jolleförrådet, vilket måste styras av dem som ansvarar för jolleverksamheten. En allmän diskussion följde. Bla bör masterna till C-55-orna hängas upp på väggen så de inte skadas.

Väggarna mot Hans Bertil och Svens garage skall gipsas enligt bygglovet. Fönster mot vägen skall monteras. En att-göra lista kanske kommer efter söndagens möte.

Körytan på varvet skall grusas upp, 2 lastbilsbredder. Förslag från Kjell: Var och ens plats får grusas upp själv. Ang fördelning av platser så får det ske framledes, men tanken är att mindre båtar mot mittenracket och större båtar mot utkanten, järnvägen. Kjell tar fram ett förslag på fördelningen.

#### **§8                    Intermezzo                    Föredrogs av Göran**

Tisdagstävling, som skedde på en torsdag, så genades det genom området där vattenskottrarna håller till. En ordväxling skedde som utmynnade i att Göran fick ett samtal från vattenskotterklubben där det påstods att en person vid namn Bengan hade hotat att bränna ner deras klubbhus mm.

Efter kontakt med bla Bengan, dvs BO Vesterlund, framkom att när tävlingen skedde och man genade så fanns ingen skoter i vattnet. Dock när segelbåtarna genade genom området så åkte vattenskottrarna ner och skrek åt segelbåtarna och sprutade vatten på segelbåtarna.

Detta utmynnade i att ordföranden för vattenskotterklubben bad SSS om ursäkt.

Dock: Styrelsen uttalar sig enhälligt att man skall iakttaga gott sjömanskap och visa hänsyn till varandra.

#### **§9                    Punchbägare:                    Föredrogs av Göran**

Frågan behandlades på förra mötet. Punchbägaren skall beställas och graveras. Denna kunde inte delas ut förra helgen. Stickan har framställt krav på att få bägare, och Göran har lämnat uppdrag till Sven att ta fram en bägare, som är numrerad mm på korrekt sätt. Stickan har godkänt att en löpare kommer med bägaren, utan att detta måste ske vid annat högtidligt tillfälle.

#### **§10                    Hemsidan                    Föredrogs av Kjell**

Det har framförts kritik mot hemsidan. Dels som allmän klubbinformationssida där man inte anser sig få den information som man efterfrågar och dels att det är svårt att lägga in information. Därtill så är den inte städad utan gammal information ligger kvar.

En allmän diskussion skedde.

Förslag: Det bör finnas basinformation om klubben på hemsidan.

**Beslut:            i enlighet med förslag**

Synpunkt från Monica: Klubben borde ha en tydligare målsättning och på vilket sätt skall vi ta tillvara medlemmarnas intresse.

Synpunkt från Kjell: Klubben behöver en Webmaster som ansvarar för hemsidan.

En allmän diskussion följde på detta.

Synpunkter från Monica: Svårigheten har varit att få in material så att det blir något innehåll i hemsidan, tex att skriva Roderbladet mm.

Förslag från Olle: Att ordföranden tar kontakt med valberedningen att se ut en Webmaster.

**Beslut: Avslås**

Förslag från Wille: En ytterligare utbildningsdag på hemsidan för alla som skall hantera hemsidan och att en webmaster utses som har ansvaret för sidan.

**Beslut: I enlighet med förslag**

Förslag från Göran: Att Kjell pratar med Mats Johansson om han vill ta ett ansvar för hemsidan.

**Beslut: I enlighet med förslag.**

Förslag från Monica: Att var och en i styrelsen inför nästa möte tar fram en lista på vad som bör vara med på hemsidan.

**Beslut: I enlighet med förslag.**

#### **§ 11 Planeringsmöte:**

Förslag: 24/10 1000 på Östersunds Advokatbyrå, kod 8270

**Beslut: I enlighet med förslag.**

#### **§12 Nästa styrelsemöte:**

Förslag: 5/10 1900 på Östersunds Advokatbyrå

**Beslut: I enlighet med förslag**

#### **§ 13 Årsmöte:**

Förslag: 6/12 1900

Lokal: Återkommes om. Wille kontrollerar med Mittuniversitet, Monica kollar sina kontakter, alla kollar sina kontakter och återkommer i frågan vid nästa möte. Kostnaden max ca 3.000,-. Ca 50 personer.

**Beslut: Slutligt beslut om årsmötet tas på nästa styrelsemöte**

Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse och önskade alla en trevlig seglingssommar!.

Vid protokollet

Justeras

Lars Nordberg

Göran Fürstenberg